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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Milyen ütemezéssel tervezik az MO körgyűrű M2-MI autópályák közötti szakaszának
megvalósítását?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Kóka
János Gazdasági és Közlekedési miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Magyarország úthálózata sajnos túlzottan Budapest centrikus . Komoly gondot okoz a főváros
közlekedésében a nap mint nap áthaladó óriási mértékű teher-és személygépjármű forgalom .
Hatalmas segítséget jelenthetne a tervezett körgyűrű mielőbbi folytatása .

Kérdezem ezért miniszter urat
•

	

Mikor kezdik meg és várhatóan mikor fejezik be az MO részét képező északi Duna-
híd beruházását?

•

	

Mikor kezdik meg és várhatóan mikor fejezik be az MO északi szektorának 11 sz .
főút és 10 sz. főút közötti szakaszát?

•

	

Mikorra valósul meg az északi szektor befejező üteme, a 11 .sz. út és az M1 autópálya
összekötése?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2005 . január 20 .
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Bánki Erik
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